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Vážení lionští přátelé,  

čas dovolených a 

prázdnin uběhl jako voda a už 

zde máme nový lionský 

pracovní rok. Ten sice začal 

oficiálně již před dvěma měsíci, 

ale ne všechny kluby je 

využívaly k rozvoji svých lionských aktivit. Kdo, co 

a jak přes prázdniny dělal, se jistě dozvíme z článků 

a fotografií ve Zpravodaji. Osobně jsem velmi rád, 

že bezproblémově proběhl mezinárodní kemp 

mládeže, který se po letech úspěšných kempů 

v Piešťanech letos uskutečnil v Plzni. Jeho zahájení 

jsem se zúčastnil a děkuji členům  a vedení LC 

Plzeň City, ale i mladým lidem, kteří na základě 

svých vlastních zkušeností v LC kempech 

v zahraničí velmi aktivně, svědomitě a s nadšením 

přistupovali k plnění tohoto úkolu. 

Dvěma fotografiemi se vracím k 90. 

kongresu LCI v Chicagu. Nového mezinárodního 

prezidenta Mahendru Amarasuriya s chotí Kushlani 

již asi nemusím představovat. Na druhé fotografii 

jsme společně  

s guvernéry německy mluvících zemí. 

Mezinárodní prezident zvolil pro své volební období 

heslo Challenge to change a pro nás v Evropě jsme 

si jej volně přeložili jako Rok změn a úspěchů. A 

tak bychom si měli říct, co to bude znamenat pro 

naši klubovou činnost.  

Pan Mahendra, který mimo jiné plánuje poslední 

březnový týden navštívit náš distrikt, začal aktivně 

naplňovat své heslo zřízením horké e-mailové linky 

pro řešení aktuálních problémů, kterých je 

v lionském hnutí jistě dost a dost, a některé už (po 

dvou měsících ve funkci) pociťuji také. Další 

změnou je důrazné vymáhání dlužných členských 

příspěvků a také úhrad za různé objednané reklamní 

předměty, které byly z Oak Brooku zaslány našim 

klubům.  

 

 
 

S velkým rozčarováním jsem zjistil, že 

z našich 42 klubů byly k 31. 7. 2007 bez dluhů 

pouze kluby Brno-Špilberk, Karlovy Vary, Praha-

Heraldic, Praha První, Hronsek-Gala a Kremnica. 

Všechny ostatní kluby neuhradily své faktury ani 30 

dnů po jejich splatnosti. Jsou však kluby, které dluží 

více jak 150 dnů po termínu splatnosti. Jsou to LC 

České Budějovice, LC Mariánské Lázně-Marienbad, 

LC Opava, LC Plzeň Chateau Kozel, LC Bratislava-

Dovina, LC Pezinok-Bozin. Tyto dluhy jsou ve výši 

od 300 do 583,16 USD.  Těmto klubům hrozí Status 

quo a následně i jejich zrušení. Chápu, že jsou to 

částky vysoké, jestliže k nim připočteme i dluhy po 

splatnosti 30 dnů. Ekonomický úsek v Oak Brooku 

proto nabízí možnost splátkového kalendáře. 

V rámci Distriktu 122 dlužíme více jak 11.000 USD. 

Tyto dluhy jsou tím, co mne v současné době nejvíc 

tíží, protože srovnávám náš přístup k plnění úkolů 

oproti přístupu fondu LCIF, do kterého tyto 

příspěvky přicházejí a z kterého jsme získávali 

příspěvky např. na odstraňování následků záplav na 

východním Slovensku (za dva roky jsme je nebyli 

schopni do Oak Brooku vyúčtovat), další finanční 

prostředky jsme pod záštitou D 122 získali pro 

 

 



zdravotnictví apod. – celkem více jak 1,2 mil. USD. 

Stydím se, že jsme tento stav dopustili. 

Naším prvořadým úkolem je tyto dluhy co 

nejdříve uhradit. Při jeho řešení jsem vám ve 

spolupráci s Oak Brookem k dispozici na mém 

telefonu 603 335 799 nebo na e-mailu 

optimabrno@volny.cz. Můžete kontaktovat také 

přímo pracovnici v Oak Brooku na e-mail 

patricia.millett@lionsclubs.org nebo telefonicky na 

001 630 571 5466 linka 247, fax 001 630 571 1687 

(nezapomeňte na časový posun). Je vhodné mít při 

ruce výpis z banky s úhradami Vašich plateb. 

             Našimi prvořadými úkoly v rámci 

mezinárodních úkolů lionského hnutí jsou 

především rozšiřování a zkvalitňování členské 

základny, kde mezinárodní prezident vyhlásil úkol 

20K, tj. nárůst celkové členské  základny ve světě o 

20 tisíc členů. Myslím si, že po aktivní práci Tibora 

Bučeka to nebude pro nás problémem (pokud nám 

nebudou pro dluhy zrušeny některé kluby) a druhým 

úkolem je  účast v kampani Zrak především II 

(Campaign Sight First II). Po termínovém ukončení 

velmi úspěšné první kampaně, kdy bylo získáno o 

téměř 45 mil. USD více oproti plánované částce 100 

mil. USD, se rozjíždí tato druhá etapa. Podle 

informací od přednášejících v Chicagu může 

pouhých 6 dolarů při včasné prevenci zachránit 

člověka před slepotou. I tato skutečnost je pro nás 

členy výzvou. Pochopitelně i nadále budeme v rámci 

této kampaně organizovat sběr použitých brýlí. 

 Téměř celé dva měsíce ještě zbývají do 

uzávěrky soutěže „Mírový plakát“. Nezapomínejte 

na ni. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pro obohacení činnosti našich klubů se 

můžete inspirovat i na webových stránkách LCI na 

adrese www.lionsclubs.org, kde najdete spoustu 

zajímavostí a námětů (někdy však typicky 

amerických).  

V rámci svých povinností bych měl během 

roku navštívit všechny kluby distriktu.  Dovoluji si 

požádat prezidentky a prezidenty o návrhy termínů 

mé návštěvy v jejich klubech. 

 

*** 
Mé plánované akce v září 

6. 9. návštěva LC Praha Bohemia-Ambassador 

8. 9. 11. setkání Lionů  v Jarovciach u Bratislavy 

14.-15.9. návštěva jednání rady distriktu D 111 OS a 

distriktního setkání v Chemnitzu 

21. 9. zasedání našeho kabinetu v Brně 

 

 

S pozdravem Váš 
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